
Dzeko: Juve jest mocne, ale wszystko jest możliwe
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Edin Dzeko udzielił krótkiego wywiadu dla Sky Sport, w którym był pytany

między innymi o swoje początki, a także o spadki koncentracji w trakcie

sezonu.

- Gramy dla kibiców i gdy widzimy nasz stadion pusty, a potem udajemy się na

Juventus Stadium i jest w całości zapełniony, cały stadion za Juve, jest nam ciężko.

Gdyby nasz stadion był pełny, wszystko byłoby łatwiejsze. Juve jest mocne, ale

wszystko jest możliwe. Nic nie jest zamknięte.

Czego nie rozumiałeś we włoskiej piłce?

- Wszystkiego [śmiech - dod.red.]. Jest wiele drużyn, które grają całym zespołem w

obronie, ze zwartą defensywą i być może dlatego było mi trochę trudniej. Musiałem

zobaczyć jak grać, ale teraz uważam, że mi się udało i mam nadzieję to

kontynuować. Chcę zrobić więcej, trener mówi, że brakuje mi nieco złości sportowej

i to prawda, ale taki się urodziłem, muszę koncentrować się bardziej na okazjach,

które mam do wykorzystania.

Cała Roma musi jednak zrobić krok do przodu, aby uniknąć kolejnych

spadków koncentracji, które zdarzały się już do tej pory...

- W Cagliari prowadziliśmy 2-0 po 47 minutach i zremisowaliśmy, to nie jest możliwe

dla tak silnego zespołu jak nasz. Z Atalantą prowadziliśmy po pierwszej połowie i

mieliśmy też wiele innych okazji, ale po przerwie nas nie było: musimy się poprawić.
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